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 דיון יוקר המחייה 23

לראות כיצד , המוחות והרצון, המשאבים, יש לנו את היכולת3 לאחרונה מדובר רבות על יוקר המחייה: בשמת
קודם כל להעלות את הבעיות אבל גם להביא ולו רעיון אחד שיקל על 3 ניתן להקל על העולם הסטודנטיאלי

 3ברתי על זה עם חלקכם ובחרנו להעלות את זה לדיוןדי3 הסטודנטים

אני ? ואין מה לעשות אבל אם לא ננסה איך נדע, ל צמוד למדד"נכון שהשכ3 למשל מחירי הקורסים עלו: רועי
אני זוכר שפעם גם להסתדרות המורים לא היה את הכוח 3 מאמין בלהשתדל עד הסוף ולעשות את המקסימום

אבל למשל ההנחייה , כל עוד היא סבירה והגיונית, זה מקובל, בין את התוספת קיץאני יכול לה3 שיש לו היום
 3אני לא חושב שצריך לגבות עוד כסף על משהו שהוא סביר והגיוני, המוגברת

, חסר כן ליאור פליק3 אחד בתוך האוניברסיטה עצמה והשני זה מחוצה לה3 יש כמה היבטים לדיון הזה: בועז
זה 3 ליאור דיבר על מינוף הכוח של הסטודנטים ועל יצירת מועדון שיוזיל עלויות, ליאנסאבל בישיבה שערכנו בא

מבחינת האוניברסיטה עצמה יש הרבה אפשרויות שאנחנו 3 משהו שהוא מאוד משמעותי מחוץ לאוניברסיטה
עודדו עיסוק אם יורידו לתואר ראשון וי3 שמקבל שכר לפי תואר שני, למשל העניין הזה של החונך, יכולים לקדם

 3של סטודנטים בתוך האוניברסיטה

אבל 3 המעגל הפנימי שיהיה קשה לגעת בו בגלל המדדים3 אני מסכים עם בועז על כך שיש שני מעגלים: שלומי
יש את חברת 3 במעגל החיצוני אני מאמין בעוצמת השיתופיות3 אפשר להגביל את כמות המלגות בתוך הקמפוס

3 %.5פ שלסטודנטים במסגרת הלימודים תהיה הנחה של "שת, שר לסטודנטיםאפשר לאפ, בירד של הקורקינט
 3בסוף צריך למצוא יותר פרטנרים

 ?את יודעת למה זה צמוד מדד, יוכי3 אני דווקא רוצה לגעת שוב בנושא שרועי מעלה: בשמת

מצב שאנחנו אז בתוך הסביבה האוניברסיטאית אנחנו לא ב3 השכלה גבוהה היא חינם OECD-במדינות ה: בועז
לקחת חלק במטלות ' שתאפשר לסטו' אבל כן יש מקום לפנות לאונ3 יכולים לצעוק שהסטודנטים האלה מופלים

 win-win 3ובכך יווצר מצב של ' של האונ

 3אפשר לעשות את זה גם בנגישות, ס"בקשר לסל: יוכי

יוכי צריכה 3 לא שום דברזה לא תופס מסגרת ו3 יש במוסדות אקדמיים מסלולים של הסדר תשלומים: אלון
 לבדוק את זה

צריך לראות על מה 3 יש אינספור הטבות, סלולר, דלק, אפשר לחשוב גם הטבות בתחומים של משק הבית: שחר
לראות איך מסייעים ברשויות שלא מאפשרות סיוע , ר המרכז לשלטון מקומי"לפנות ליו3 הדברים המהותיים

 3לסטודנטים

אמנם אני עושה קורס 3 היחידה שגובה לפי כמות מפגשים' שמעתי מה שאמרתם ואני מבין אבל זו האונ: רועי
בשורה התחתונה אני יכול להבין למה גובים תוספת 3 אחד בבר אילן אבל אני רואה את ההבדל וזה משמעותי

 ?אבל למה על הנחייה מוגברת, זה מקובל במקומות אחרים, קיץ

 3אתה יכול אחרי שנה לעבור לאוניברסיטה אחרת? באיזו שנה אתה: בועז

הפתוחה יש משהו שאין ' חוץ מזה לאונ3 אבל זה כמעט בלתי אפשרי, אחרת' גם אני רציתי לעבור לאונ: רועי
 3האפשרות לשלב לימודים עם עבודה3 לאף אחד

 מה אתה מציע: בועז

 3לדיון כדי שיהיה פה יותר פייר מבחינה כספית אני העליתי את זה כנושא: רועי

אז אם 3 שמאפשר לאנשים להתקבל בלי פסיכומטרי כבר עוזר לאנשים להתקבל, לגבי המודל של הפתוחה: בועז
אם אתה נכנס בלי פסיכומטרי ואחרי שנה אתה יכול , להיפך3 בסופו של דבר זה מתאזן, שילמת על המוגבר

 3שזה מאוד פייריאני חושב , אחרת' לעבור לאונ

 3המטרה של הפתוחה זה להנגיש את ההשכלה הגבוהה, ממה שקראתי בחוקים, בסופו של דבר: רועי
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אני מבינה 3 אחד למחשבה ואחד לבדיקה3 יש שני דברים שאני לוקחת מכאן3 אני הבנתי את הסיטואציה: בשמת
3 תנו בקשר ויתן עדכונים שוטפיםאני ממש אשמח שיהיה אי3 את העניין של מועדון הצרכנות ושפליק על זה

 3ואני לוקחת את הרעיון בכוח של מלגות3 שניתן לו רעיונות לחיבורים וקישורים, בנוסף אשמח שליאור ייעזר בנו

אולי נוכל להיפגש איתם שירחיבו את סל הסיוע 3 י"יש את קרן רש3 אפשר לנסות ליצור קשר עם קרנות: שלומי
אולי יש רעיון שיעלה מהשטח שלא 3 חוכמת ההמונים, אפשר לעשות סקר3 פיוהחיבורים שלנו בעולם הפילנתרו

 3חשבנו עליו

 3לא סתם לזרוק3 אלא גם לראות מה כל אחד יכול לבצע, החוכמה היא לא רק להציע: בשמת

 3ואז זה יתאים ליותר סטודנטים, אולי אפשר לעשות מלגות שמצריכות פחות שעות בתמורה מופחתת: מאיר

, אבל אני רוצה להבהיר לכם3 אני מציע שנקים בישיבה הבאה ועדה על יוקר המחייה3 י לכם פההקשבת: שחר
הרבה אנשים לומדים 3 זה הקונספט של הפתוחה3 העבודה לא צריכה להיות איך אנחנו מורידים עלויות קורסים

 .1ל הוא "שם השכ3 יש עוד מקומות שאפשר ללמוד בהם בלי פסיכומטרי ובלי תנאים מקדימים3 פה ללא קבוצה
בכל מקרה נדבר על וועדה שתתמקד בסקר ובכל מיני 3 אלף שקל לכל הלימודים .1פה זה 3 אלף שקל לשנה

 3בייחוד לקראת תוכניות העבודה של שנה הבאה, הוועדה תייעץ למועצה3 דברים אחרים

זה 3 טות ועדת וינוגרדאדייק ואגיד לוועדה שתקום שאם היא מעוניינת היא בהחלט תוכל לשנות את החל: אלון
 3זה לגמרי אפשרי3 יצריך עבודת לובינג רבה ומאומצת
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